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Protokół bez anonimizacji 

Protokół 2/2025 

X sesja Rady Miejskiej w Ornecie zwołana przez Przewodniczącą Rady Miejskiej w Ornecie  

w dniu 14 lutego 2025 r. na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

(t. j. Dz. U. z 2024 poz. 1465 ze zm.).  

 

Obrady transmitowane i nagrywane przez Urząd Miejski w Ornecie – rejestracja dźwięku i obrazu. Miejsce 

obrad: Sala Sesyjna Urzędu Miejskiego w Ornecie. 

 

Obrady rozpoczęto 26 lutego 2025 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:42 dnia 26 lutego 2025. 

Lista obecności Radnych, stanowi załącznik  nr 1 do protokołu sesji. Lista obecności zaproszonych gości, 

stanowi załącznik  nr 2 do protokołu sesji. Imienny wykaz wszystkich głosowań radnych, stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu sesji. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Anna Bartoszewicz 

2. Alicja Grodowska 

3. Małgorzata Jankowska 

4. Marcin Jotko 

5. Piotr Junko 

6. Adam Kaczmarek 

7. Danuta Kamińska 

8. Daniel Kogut 

9. Józef Marijko 

10. Emil Rońda 

11. Andrzej Salamonik 

12. Paweł Skowyrski 

13. Józef Uzar 

14. Tomasz Włodarczyk 

15. Mariusz Wocial 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie X sesji Rady Miejskiej w Ornecie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Propozycje zmian porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu IX sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 29 stycznia 2025 r. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 

Warmińsko- Mazurskiego na dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli w 2025 r.– druk 77. 
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Orneta do realizacji 

projektu ,,Klub Integracji Społecznej II” dofinansowanego w ramach programu Fundusze Europejskie dla 

Warmii i Mazur 2021 – 2027, współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, 

Priorytet 9: Włączenie i integracja EFS+, Działanie 9.1: Aktywna Integracja - druk 79. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Orneta do realizacji 

projektu konkursowego: „Akademia Rodzinna" dofinansowanego w ramach programu regionalnego 

Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021 2027 współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego Plus, Priorytet 9: Włączenie i integracja EFS+ Działanie 9.7: Usługi społeczne na 

rzecz rodzin i osób w kryzysie bezdomności (z wyłączeniem usług dla osób w kryzysie bezdomności, 

dotkniętych wykluczeniem z dostępu do mieszkań lub zagrożonych bezdomnością) Cel szczegółowy l; 

Wspieranie integracji społecznej osób zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym, w tym osób 

najbardziej potrzebujących i dzieci – druk 80. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 

i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania – druk 81. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia „Regulaminu określającego wysokość stawek 

dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw” – 

druk 82. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Orneta na lata 2025 – 2034 – druk 83. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Orneta  

na 2025 r. – druk 84. 

12. Roczne sprawozdania z działalności komisji stałych Rady Miejskiej w Ornecie za 2024 r. 

13. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami.  

14. Interpelacje i zapytania radnych składane zgodnie z art. 24 ust. 3 - 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.). 

15. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone  

na poprzedniej sesji. 

16. Pytania i wnioski sołtysów i mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. 

17. Informacje i komunikaty. 

18. Zamknięcie obrad. 

 

1. Otwarcie X sesji Rady Miejskiej w Ornecie. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dzień dobry, witam wszystkich Państwa bardzo serdecznie. 

Witam Panią Burmistrz, Panią Katarzynę Lasocką, Pana Zastępcę Burmistrza, Pana Daniela Piotrkowskiego, 

Panią Skarbnik, Anię Kich, koleżanki i kolegów radnych. Witam Panią Magdalenę Jacek, Radcę Prawnego. 

Witam Panią Patrycję Bigott, również Radcę Prawnego. Witam dyrektorów jednostek organizacyjnych. 

Witam dyrektorów szkół i przedszkoli, sołtysów, przewodniczących osiedli i witam Pana Komendanta Straży 

Miejskiej, schował się tam, dopiero go zauważyłam, z pracownikiem. Wszystkich Państwa bardzo 

serdecznie witam. W ostatnim czasie mieliśmy takie przykre wydarzenia. Dnia 30 stycznia zmarł Pan Bogdan 
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Król, nasz paraolimpijczyk, mistrz świata, Europy i Polski, założyciel Integracyjnego Klubu Sportowego Smok, 

nasz mieszkaniec, ale też zasłużony mieszkaniec dla Ornety, honorowy obywatel. Potem 8 lutego zmarł Pan 

Jan Harhaj, samorządowiec, Starosta Powiatu Lidzbarskiego w latach 2010-2024. No i wczoraj też 

otrzymaliśmy przykrą informację, że przedwczoraj zmarła Pani Elżbieta Suchodolska, nasza mieszkanka, 

wieloletnia dyrektor, samorządowiec. Proponuję, żebyśmy minutą ciszy uczcili śmierć tych osób. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: 10 sesja została otwarta, a więc przechodzimy do punktu 2. 

Stwierdzenie prawomocności obrad. Proszę Państwa Radnych o przyciśnięcie przycisku kworum. Dziękuję 

bardzo. W dzisiejszej sesji uczestniczy 14 radnych. Zamykam punkt 2. 

 

3. Propozycje zmian porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzę do punktu 3. Propozycje zmian porządku obrad. Czy 

ktoś z Państwa Radnych, czy Pani Burmistrz ma jakieś propozycje zmian? Pani Burmistrz, tak? 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Witam, dzień dobry, witam Państwa serdecznie. Proszę o wycofanie 

z porządku obrad uchwały na druku numer 82. Z uwagi na konieczną zmianę, wpłynął wniosek o zmianę 

załącznika w tej uchwale i będziemy to ponownie procedować. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych ma jakieś 

propozycje do zmiany porządku obrad? Nie widzę, a więc przejdziemy do głosowania. Kto z Państwa 

Radnych jest za wykreśleniem z porządku obrad druku numer 82? Dziękuję bardzo, 14 głosami za projekt 

tej uchwały został wycofany. Proszę Panią Kasię, żeby poprawiła nam porządek. Dziękuję bardzo. Zamykamy 

punkt 3. 

 

Głosowano w sprawie: Propozycje zmian porządku obrad. Zdjęcie z porządku obrad pkt 9 tj. Rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie ustalenia „Regulaminu określającego wysokość stawek dodatków: za wysługę 

lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw” – druk 82 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, 

Paweł Skowyrski, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial; NIEOBECNI (1) Józef Uzar 

 

Zmieniony porządek obrad: 

1. Otwarcie X sesji Rady Miejskiej w Ornecie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Propozycje zmian porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu IX sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 29 stycznia 2025 r. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 

Warmińsko- Mazurskiego na dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli w 2025 r.– druk 77. 
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Orneta do realizacji 

projektu ,,Klub Integracji Społecznej II” dofinansowanego w ramach programu Fundusze Europejskie dla 

Warmii i Mazur 2021 – 2027, współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, 

Priorytet 9: Włączenie i integracja EFS+, Działanie 9.1: Aktywna Integracja - druk 79. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Orneta do realizacji 

projektu konkursowego: „Akademia Rodzinna" dofinansowanego w ramach programu regionalnego 

Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021 2027 współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego Plus, Priorytet 9: Włączenie i integracja EFS+ Działanie 9.7: Usługi społeczne na 

rzecz rodzin i osób w kryzysie bezdomności (z wyłączeniem usług dla osób w kryzysie bezdomności, 

dotkniętych wykluczeniem z dostępu do mieszkań lub zagrożonych bezdomnością) Cel szczegółowy l; 

Wspieranie integracji społecznej osób zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym, w tym osób 

najbardziej potrzebujących i dzieci – druk 80. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 

i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania – druk 81. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia „Regulaminu określającego wysokość stawek 

dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw” – 

druk 82.  Punkt zdjęty z porządku obrad sesji. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Orneta na lata 2025 – 2034 – druk 83. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Orneta na 

2025 r. – druk 84. 

12. Roczne sprawozdania z działalności komisji stałych Rady Miejskiej w Ornecie za 2024 r. 

13. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami.  

14. Interpelacje i zapytania radnych składane zgodnie z art. 24 ust. 3 - 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.). 

15. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 

16. Pytania i wnioski sołtysów i mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. 

17. Informacje i komunikaty. 

18. Zamknięcie obrad. 

 

4. Przyjęcie protokołu IX sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 29 stycznia 2025 r. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 4. Przyjęcie protokołu 9 sesji Rady 

Miejskiej w Ornecie w dniu 29 stycznia 2025 roku. Otrzymaliście Państwo programem e-Sesja protokół. 

Mieliście możliwość zapoznania się z nim. Czy są pytania do protokołu? Nie widzę, a więc przechodzimy do 

głosowania. Kto z Państwa jest Radnych jest za przyjęciem? Kto przeciw? Kto się wstrzymał? Protokół został 

przyjęty 14 głosami za. Zamykamy punkt 4. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu IX sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 29 stycznia 2025 r. 
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Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14)  Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, 

Paweł Skowyrski, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial; NIEOBECNI (1) Józef Uzar 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 

Warmińsko- Mazurskiego na dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli w 2025 r.– druk 77. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 

dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w Brukseli w 2025 roku. Proszę Panią Skarbnik. Pan Zastępca Burmistrza, tak? Coś mikrofony 

nie działają. Nie można zgłosić. Proszę bardzo. 

Zastępca Burmistrza Daniel Piotrkowski: Szanowna Pani Przewodnicząca, Drodzy Goście. Przedstawię 

teraz projekt uchwały. Uchwała obejmuje wsparcie Biura Regionalnego Województwa Warmińsko -

Mazurskiego w Brukseli. Jest to taka uchwała, co roku podejmowana na początku roku, tak żeby to Biuro 

wesprzeć. To Biuro akurat współpracuje z samorządami, właśnie jest takim pośrednikiem w Brukseli. Myślę, 

że wszystko, cała reszta została omówiona już na komisjach. Także dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa radnych ma pytania? Nie 

widzę, a więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem uchwały, proszę o 

podniesienie mandatu i przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała została 

przyjęta 13 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym. Zamykamy punkt 5. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Samorządowi Województwa Warmińsko- Mazurskiego na dofinansowanie zadań związanych z 

funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli w 2025 r.– druk 

77. 

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (13) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial; WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Emil Rońda; NIEOBECNI (1) Józef Uzar 

Uchwała nr BRM.0007.6.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 26.02.2025 r. - stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu sesji. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Orneta do 

realizacji projektu ,,Klub Integracji Społecznej II” dofinansowanego w ramach programu Fundusze 

Europejskie dla Warmii i Mazur 2021 – 2027, współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego Plus, Priorytet 9: Włączenie i integracja EFS+, Działanie 9.1: Aktywna Integracja - druk 79. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 6 dzisiejszego porządku. Rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Orneta do realizacji projektu ,,Klub 

Integracji Społecznej II dofinansowanego w ramach programu Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 
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2021-2027 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, Priorytet 9 

Włączenie i integracja EFS + Działanie 9.1 Aktywna Integracja. Proszę Pana Burmistrza, może przez tablet 

panie Burmistrzu. Proszę. 

Zastępca Burmistrza Daniel Piotrkowski: Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo Radni. Jest to projekt 

uchwały, który obejmuje dofinansowanie do projektu, który ma wesprzeć naszych mieszkańców w różnych 

sytuacjach, żeby mogli się odnaleźć na nowo na rynku pracy. Całkowita wartość projektu to jest 860 288 zł. 

Jest to dofinansowanie w dziewięćdziesięciu pięciu procentach i myślę, że wszystkie niezbędne informacje 

zostały udzielone odnośnie grupy, jaka będzie dodatkowo beneficjentem. Jest to grupa osób wieku od 18 

do 65 lat i ich ilość osób to 36 osób, które właśnie będą mogły wziąć udział w tym projekcie. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Ja dodam tylko, że tutaj głównym 

beneficjentem, to znaczy Ośrodek Pomocy Społecznej wraz z partnerami będzie realizował ten projekt. Czy 

są pytania do projektu uchwały? Nie widzę, a więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych 

jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 

głosami za. Zamykamy punkt 6. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Orneta do realizacji projektu ,,Klub Integracji Społecznej II” dofinansowanego w ramach programu 

Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021 – 2027, współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego Plus, Priorytet 9: Włączenie i integracja EFS+, Działanie 9.1: Aktywna Integracja - 

druk 79. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, 

Paweł Skowyrski, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial; NIEOBECNI (1) Józef Uzar 

Uchwała nr BRM.0007.7.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 26.02.2025 r. - stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu sesji. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Orneta do 

realizacji projektu konkursowego: „Akademia Rodzinna" dofinansowanego w ramach programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021 2027 współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, Priorytet 9: Włączenie i integracja EFS+ Działanie 9.7: Usługi 

społeczne na rzecz rodzin i osób w kryzysie bezdomności (z wyłączeniem usług dla osób w kryzysie 

bezdomności, dotkniętych wykluczeniem z dostępu do mieszkań lub zagrożonych bezdomnością) Cel 

szczegółowy l; Wspieranie integracji społecznej osób zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem 

społecznym, w tym osób najbardziej potrzebujących i dzieci – druk 80. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Orneta do realizacji projektu konkursowego ,,Akademia 

Rodzinna dofinansowanego w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 

2021-2027 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus. Priorytet 9. 

Włączenie integracja EFS +. Działanie 9.7. Usługi społeczne na rzecz rodzin i osób w kryzysie bezdomności 

z wyłączeniem usług dla osób w kryzysie bezdomności, dotkniętych wykluczeniem z dostępu do mieszkań 

lub zagrożonych bezdomnością. Cel szczegółowy I. Wspieranie integracji społecznej osób zagrożonych 
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ubóstwem lub wykluczeniem społecznym, w tym osób najbardziej potrzebujących i dzieci. Proszę Pana 

Burmistrza o krótką informację. 

Zastępca Burmistrza Daniel Piotrkowski: Jak sama nazwa projektu mówi jest to wsparcie rodzin, które 

mają dosyć trudną sytuację życiową. Realizatorem projektu jest Ornecka Spółdzielnia Socjalna ARKA. Liczba 

osób, która będzie objęta tym programem to jest 60 osób, 15 rodzin. Będzie wsparcie psychologa, będzie 

wsparcie różnych takich osób, które pomogą dla tych rodzin lepiej funkcjonować tutaj, między nami. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania? Nie widzę, a więc przechodzimy 

do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem uchwały? Proszę o podniesienie mandatu i 

przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 

głosami. Zamykamy punkt 7. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Orneta do realizacji projektu konkursowego: „Akademia Rodzinna" dofinansowanego w ramach programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021 2027 współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, Priorytet 9: Włączenie i integracja EFS+ Działanie 9.7: Usługi 

społeczne na rzecz rodzin i osób w kryzysie bezdomności (z wyłączeniem usług dla osób w kryzysie 

bezdomności, dotkniętych wykluczeniem z dostępu do mieszkań lub zagrożonych bezdomnością) Cel 

szczegółowy l; Wspieranie integracji społecznej osób zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem 

społecznym, w tym osób najbardziej potrzebujących i dzieci – druk 80. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, 

Paweł Skowyrski, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial; NIEOBECNI (1) Józef Uzar 

Uchwała nr BRM.0007.8.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 26.02.2025 r. - stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu sesji. 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania – druk 81. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 8. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i 

niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania 

i wykorzystania. Pan Burmistrz. Tak. 

Zastępca Burmistrza Daniel Piotrkowski: Tak jak tamte inne uchwały, projekty uchwały były omawiane na 

komisji. Ogólnie zmieniają się tylko pewne elementy w załącznikach. W związku ze zmianą ustawy o 

dochodach jednostek samorządu terytorialnego, teraz wszystkie te, cała ta uchwała została doprecyzowana 

i zmieniona do obecnych przepisów prawa. Jeżeli są jakieś pytania to. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania. Nie widzę, a więc przechodzimy 

do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, proszę o podniesienie mandatu 

i przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 

głosami. Zamykamy punkt 8. 
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Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania – druk 81. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, 

Paweł Skowyrski, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial; NIEOBECNI (1) Józef Uzar 

Uchwała nr BRM.0007.9.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 26.02.2025 r. - stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu sesji. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia „Regulaminu określającego wysokość stawek 

dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw” – druk 

82. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Orneta na lata 2025 – 2034 – druk 83. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu kolejnego. Rozpatrzenie projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Orneta na 

lata 2025-2034. Proszę Panią Skarbnik o informacje na temat zmian uchwale. 

Skarbnik Gminy Anna Kich: Szanowni Państwo, dokonane zmiany wieloletnie prognozie finansowej są 

spójne ze zmieniającą uchwałą w sprawie budżetu gminy Orneta na rok 2025 i dotyczą one wartości 

zbiorczych. W załączniku numer 2 do niniejszej projektu uchwały dodaje się zadanie bieżące, wieloletnie, 

pod nazwą ,,Razem aktywnie w przyszłość . Jest to projekt dofinansowany z programu Fundusze 

Europejskie dla Warmii i Mazur. Będzie on realizowany na przełomie roku 2025-2026. Planowana wartość 

projektu to 836 931,25 zł. W tym koszt planowany realizacji w 2025 roku 587 453,13 zł, a w 2026 249 478,12 

zł. Ten projekt jest realizowany przez Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Ornecie. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę, 

a więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? Uchwała została przyjęta jednogłośnie 14 głosami. Zamykamy punkt 10. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Orneta na lata 2025 – 2034 – druk 83. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, 

Paweł Skowyrski, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial; NIEOBECNI (1) Józef Uzar 

Uchwała nr BRM.0007.10.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 26.02.2025 r. - stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu sesji. 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Orneta 

na 2025 r. – druk 84. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Przechodzimy do punktu 11. Rozpatrzenie projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Orneta na 2025 rok. Proszę również Panią 

Skarbnik o informacje na temat zmian zawartych w uchwale. 

Skarbnik Gminy Anna Kich: Zwiększa się przychody o kwotę 199 994 zł. Zwiększenie z tytułu 

niewykorzystanych środków finansowych w roku 2024 z projektu Realizacja programów rozwojowych szkół 

prowadzących kształcenie ogólne w gminie Orneta. Dochody: Zwiększenie 578 862,68 zł. Kwotę 563 953,13 

zł. Zwiększenie planu dochodu z przeznaczeniem na realizację projektu Razem Aktywnie w Przyszłość. Ten 

projekt jest, jak wcześniej wspominałam, przy zmianie WPF-u realizowany przez Miejsko-Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej oraz zwiększenie planu dochodów do projektu realizowanego przez jednostki 

oświatowe w kwocie 14 909 zł. Są to środki zewnątrz. Wydatki: Zwiększenie wydatków kwota 778 857,29 

zł, w tym 563 953, na projekt realizowany przez MGOPS w Ornecie Razem Aktywnie w przyszłość, a kwota 

214 904, zwiększenie planu wydatków na kontynuację realizacji projektów w szkołach podstawowych w 

Ornecie i to są środki, tak jak wcześniej wspominałam, zewnętrzne z Funduszu Europejskiego oraz kolejna 

zmiana zgodnie ze złożonym wnioskiem przez sołectwo Wojciechowo o zmianę wartości z zakresu 

przedsięwzięć przewidzianych do realizacji w 2025 roku, dokonuje się stosownych zmian dotyczy to 

Funduszu Sołeckiego. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania? Nie widzę, a więc przechodzimy 

do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszę o podniesienie mandatu i 

przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała została podjęta jednogłośnie. I 

zamykamy punkt 11. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy Orneta na 2025 r. – druk 84. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, 

Paweł Skowyrski, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial; NIEOBECNI (1) Józef Uzar 

Uchwała nr BRM.0007.11.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 26.02.2025 r. - stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu sesji. 

 

12. Roczne sprawozdania z działalności komisji stałych Rady Miejskiej w Ornecie za 2024 r. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 12. Roczne sprawozdania z działalności 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Ornecie za 2024 rok. Pierwszą poproszę Panią Przewodniczącą Komisji 

Oświatowej o odczytanie sprawozdania. 

Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Spraw Społecznych radna Danuta Kamińska 

odczytała sprawozdanie z prac Komisji za 2024 r., które stanowi załącznik nr 10 do protokołu sesji. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do sprawozdania? Nie widzę, a 

więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem sprawozdania? Proszę  
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o naciśnięcie przycisku i podniesienie mandatu. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję. 

Sprawozdanie zostało przyjęte 14 głosami za.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej w Ornecie za 2024 r. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, 

Paweł Skowyrski, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial; NIEOBECNI (1) Józef Uzar 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Przechodzimy teraz do kolejnego sprawozdania, do sprawozdania 

z prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Proszę Panią Przewodniczącą Annę Bartoszewicz o odczytanie 

sprawozdania. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Anna Bartoszewicz odczytała sprawozdanie z prac 

Komisji za rok 2024, które stanowi załącznik nr 11 do protokołu sesji. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do odczytanego sprawozdania. 

Nie widzę, a więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem sprawozdania? 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Sprawozdanie zostało przyjęte 14 głosami za. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Ornecie za rok 2024 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, 

Paweł Skowyrski, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial; NIEOBECNI (1) Józef Uzar 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do kolejnego sprawozdania, do sprawozdania z 

działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ornecie. Proszę Panią Przewodniczącą Małgorzatę 

Jankowską o odczytanie sprawozdania. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Małgorzata Jankowska odczytała sprawozdanie z działalności 

Komisji w 2024 roku, które stanowi załącznik nr 12 do protokołu sesji. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do sprawozdania? Nie widzę, a 

więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem sprawozdania? Proszę o 

podniesienie mandatu, przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Sprawozdanie zostało 

przyjęte 14 głosami za. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ornecie 

w 2024 roku. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, 

Paweł Skowyrski, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial; NIEOBECNI (1) Józef Uzar 
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Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do kolejnego sprawozdania, do sprawozdania z 

prac Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Bezpieczeństwa Publicznego. Proszę Pana Przewodniczącego 

Marcina Jotko o odczytanie sprawozdania. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Bezpieczeństwa Publicznego radny Marcin Jotko 

odczytał Sprawozdanie z prac Komisji za rok 2024, które stanowi załącznik nr 13 do protokołu sesji. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do sprawozdania? Nie widzę, a 

więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Dziękuję. Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie 14 głosami za. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i 

Bezpieczeństwa Publicznego za rok 2024. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, 

Paweł Skowyrski, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial; NIEOBECNI (1) Józef Uzar 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do ostatniego sprawozdania, do sprawozdania z 

prac wszystkich Komisji Stałych Rady Miejskiej w Ornecie. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska odczytała Sprawozdanie z prac wszystkich komisji stałych w 2024 

roku, które stanowi załącznik nr 14 do protokołu sesji. 

Czy są pytania do sprawozdania? Nie widzę, a więc przechodzimy do przyjęcia. Kto z Państwa Radnych jest 

za przyjęciem protokołu? Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

Zamykamy punkt 12. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania z prac wszystkich komisji stałych Rady Miejskiej w Ornecie 

na wspólnych posiedzeniach w 2024 r. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, 

Paweł Skowyrski, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial; NIEOBECNI (1) Józef Uzar 

 

13. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 13. Sprawozdanie Burmistrza z pracy 

w okresie między sesjami. Proszę Panią Burmistrz o przedstawienie sprawozdania. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka przedstawiła Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami – luty 

2025 r., które stanowi załącznik nr 15 do protokołu sesji. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do Pani Burmistrz? Proszę bardzo 

pan radny Marcin. 

Radny Marcin Jotko: Pani Burmistrz mam pytanie dotyczące spotkania 13 lutego z przedstawicielem SIM. 

Jak wygląda sytuacja, czy kwestia samego projektu to wiadomo sprawy projektowe, ale jak wygląda kwestia 

finansowania tych SIM-ów, bo pojawiają się informacje, że kwota całościowego finansowania budownictwa 
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mieszkalnego ma zmaleć z powyżej 2 miliardów do 600 milionów. Czy oni rozpatrując te projekty mają to 

na względzie, czy możliwe jest jakieś ukrócenie ilości tych projektów, czy jak to wygląda? Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Proszę pana Burmistrza. 

Zastępca Burmistrza Daniel Piotrkowski: Ogólnie na tym spotkaniu omawialiśmy projekt, który ma być, 

ma być koncepcją. Rozmawialiśmy o ilości kondygnacji, rozmawialiśmy mniej więcej o rozłożeniu i takich 

problemach, które tutaj projektant napotyka. Odnośnie do finansowań, na razie to wszystko jest w 

przestrzeni publicznej mówione. Cały czas rządzący zapewniają, że te środki będą wzrastać. Więc ogólnie 

na razie my jesteśmy na etapie koncepcji. Później dopiero projektu budowlanego i dopiero będziemy przed 

etapem budowy tego, tutaj, tych dwóch budynków i dopiero wtedy będzie na bieżąco rozpatrywane, czy 

te środki będą pokryte z funduszy rządowych, czy to będą fundusze w postaci kredytu, okaże się dopiero w 

momencie, gdy będzie podjęta decyzja już o budowie tutaj u nas. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania jeszcze? Nie widzę, a więc 

zamykamy punkt 13. 

 

14. Interpelacje i zapytania radnych składane zgodnie z art. 24 ust. 3 - 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.). 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 14. Interpelacji i zapytania radnych 

składane zgodnie z artykułem 24 ustawy o samorządzie gminnym. Czy ktoś chciałby coś zgłosić? Nie widzę, 

a więc zamykamy punkt 14. 

 

15. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 15. Odpowiedzi na interpelacje, 

zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. Poproszę pana radnego 

Piotra Junkę o odczytanie odpowiedzi dla pana radnego Emila Rońdy. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Junko: Dzień dobry. Do pana Emila Rońdy, sołtysa wsi Henrykowo. Dotyczy 

wniosku złożonego na 9 sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 29 stycznia 2025 roku w sprawie remontu 

elewacji i dachu wieży OSP Henrykowo. Pragnę poinformować, że Państwa wniosek w sprawie jak wyżej 

został w dniu 4 lutego 2025 roku przekazany do Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Ornecie. 

W dniu 13 lutego 2025 roku do Biura Rady wpłynęło pismo Przewodniczącej Komisji Skarg Wniosków i 

Petycji, w którym zostało przedstawione stanowisko Komisji w tej sprawie. W dniu 24 lutego 2025 roku na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji stałych Rady Miejskiej odczytano stanowisko Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji w sprawie remontu elewacji i dachu wieży w OSP Henrykowo. Po wnikliwej analizie na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji stałych Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 24 lutego 2025 roku 

radni Rady Miejskiej w Ornecie rekomendują, aby gmina w miarę możliwości finansowych podjęła 

czynności zmierzające do realizacji tego zadania inwestycyjnego. Nadmienić jednak należy, iż z uwagi na 

ograniczone środki finansowe oraz fakt, iż wniosek został złożony po obowiązującym terminie składania 

wniosków do budżetu na 2025 rok oraz ze względu na wcześniej zaplanowane inwestycje dostępne środki 

budżetowe zostały już rozdysponowane, co niestety ogranicza możliwość realizacji dodatkowych zadań w 

bieżącym roku. Jednocześnie radni Rady Miejskiej w Ornecie pragną podkreślić, że doceniają działalność 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Henrykowie oraz ogromne zaangażowanie druhów w zapewnienie 

bezpieczeństwa mieszkańcom. Ich trud i poświęcenie są nieocenione, a ich praca stanowi istotny filar 
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funkcjonowania lokalnej społeczności. Z poważaniem Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Grodowska. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Zamykamy punkt 15. 

16. Pytania i wnioski sołtysów i mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 16. Pytania i wnioski sołtysów i 

mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. Czyli Pan 

Adam Kaczmarek teraz. Proszę bardzo. 

Radny Adam Kaczmarek: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Pani Burmistrz, Panie Burmistrzu, Szanowni 

Państwo. Ja w zasadzie mam taki, chciałbym złożyć wniosek i zapytanie do Pani Burmistrz, ale zanim ten 

wniosek złożę chciałbym zapytać Panią Przewodniczącą Komisji Oświaty, czy planuje w miesiącu marcu 

Komisję Oświaty pani Przewodnicząca? Chodzi o, chodzi tu o wycofanie druku, projektu uchwały na druk 

82, tak, w tym kontekście chcę złożyć wniosek. Tylko muszę wiedzieć czy będzie komisja w marcu czy też 

nie. 

Radna Danuta Kamińska: Jeżeli będzie taka potrzeba to oczywiście, że zwołamy. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Proszę bardzo, już. 

Radny Adam Kaczmarek: Dziękuję bardzo, dziękuję za informację. Więc mój wniosek dotyczyłby w 

momencie kiedy rozumiem, że Pani Burmistrz zacznie uzgodnienia ze związkami zawodowymi po raz 

kolejny, czyli wyśle pisma z tą propozycją, która została poddana pod głosowanie na Komisji Wspólnej, żeby 

zorganizować taką komisję, na której spotkalibyśmy się my, radni, związki zawodowe i ich przedstawiciele, 

dyrektorzy szkół, których dotyczą te kwestie. Uważam, że jest to bardzo ważna sprawa, jeśli chodzi o ten 

projekt uchwały. Dziękuję. Ja chcę podziękować pani Burmistrz za dotrzymanie słowa, bo rozmawialiśmy w 

listopadzie bodajże na Komisji Oświaty o zmianach w regulaminie, nad którym debatowaliśmy i dotrzymała 

Pani słowa. Za to dziękuję. Chodzi mi przede wszystkim o to, że problem nie stanął na linii pani Burmistrz i 

związki zawodowe. Tu nie ma problemu, bo państwo się porozumieli, państwo wypracowali pewne rzeczy, 

państwo zaproponowali pewne rozwiązania. Natomiast największy problem stanął na Komisji Wspólnej i 

był problemem dla części radnych, tak. Więc taka komisja i dodanie takiego tematu do komisji pozwoliłoby 

nie tylko członkom komisji przyjść na taką komisję i zapoznać się ze stanowiskiem stron, ale też i wyrobić 

sobie odpowiednie zdanie, żeby no broń Boże, coś się znowu ustali, przyjdzie Komisja Wspólna i znowu 

padnie jakiś wniosek i znowu będziemy odkręcali całą procedurę od nowa, więc trzeba rozmawiać. Państwo 

pokazaliście, że trzeba rozmawiać, że można rozmawiać i można się porozumieć. Natomiast nie było tutaj 

woli przyjęcia państwa rozwiązania przez Radę Miejską. Dlatego uważam, że takie spotkanie, o tym zresztą 

mówił pan Inspektor Łukasz Okapiński na Komisji Wspólnej, jest jak najbardziej zasadne i chciałbym, żeby 

Rada się wyraziła poprzez głosowanie, czy taka Komisja i taki punkt jest tutaj potrzebny. Także taki wniosek 

składam na sesji, pod głosowanie. Natomiast moje zapytanie dotyczy rozpoczęcia inwestycji drogowych na 

Karkajmach, w PUR-ze Zielona, czy są już znane terminy, kiedy te inwestycje ruszą, czy przekazany jest prac 

budowy i czy prawdą jest to, że inwestycja drogowa na drodze do Wojciechowa jest w jakikolwiek sposób 

zagrożona, bo takie jakieś plotki do mnie doszły. Także dziękuję bardzo.  

Zastępca Burmistrza Daniel Piotrkowski: To może na te pytania odnośnie inwestycji to ja odpowiem. Na, 

inwestycja Karkajmy, ulica Zielona, 1 Maja został przedłużony termin do końca kwietnia na przedstawienie 

dokumentacji projektowej. Mieliśmy kilka uwag, te uwagi dosyć mocno przedłużyły czas wykonywania 

dokumentacji projektowej i firma dlatego wystąpiła, jest taka możliwość i dlatego wystąpiła z wnioskiem o 



Strona 14 z 22 
BRM.0002.2.2025 Protokół nr 2/2025 X sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 26 luty 2025 r. 

zmianę terminu, ale dodatkowo na pewno już po tym okresie zimowym będą chcieli wejść już w teren i 

zaczynać prace ziemne. To jest odnośnie w sumie Zielonej, 1 Maja i Karkajm. Na Wojciechowie też nie jest 

problemem, ale tak próbowaliśmy zaoszczędzić jak najwięcej środków w budżecie i próbowaliśmy znaleźć 

rozwiązanie i wspólną jakąś taką rozmowę prowadziliśmy z Lasami Państwowymi. Lecz zmiany, które my 

proponowaliśmy, jednak niestety nie można by było ich tak szybko wprowadzić, więc musimy wrócić do 1 

etapu. Firma, która wygrała przetarg wchodzi na pierwszy etap, bo tam jest na warunkach zgłoszenia i to 

jest na naszej drodze robione, na naszej drodze gminnej, więc oni już też po tym okresie zimowym wchodzą 

już z pracami. A obszar leśny, który, tam jest tylko problem, też jest już procedowany i będzie w niedługim 

czasie rozstrzygnięty, załatwiony i też będzie już etap kolejny do wykonania. Myślę, że tutaj jeżeli będzie 

jakiekolwiek przesunięcie to zgodnie z możliwościami jakie my mamy, jakimi, dają nam przepisy. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Ja chcę jeszcze tylko dopytać tutaj radnego Adama Kaczmarka, 

czy to jest taki wniosek ustny i skoro tu Pani Przewodnicząca Komisji Oświaty powiedziała, że zwoła taką 

komisję, to formalny wniosek Pan radny chce postawić, żebyśmy głosowali?  

[Wypowiedź radnego Kaczmarka bez mikrofonu - niezrozumiała]  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Może inaczej sformułować? A może na komisji wspólnej, tak jak 

teraz była rozmowa i dyskusja, bardziej, w większym gronie, więcej pytań było na komisji wspólnej, to może 

tutaj by była bardziej właściwa ta komisja. A ja mam propozycję, żeby na Komisję Wspólną zaprosić związki. 

Nie? Za późno?  

[Wypowiedź radnego  Kaczmarka bez mikrofonu - niezrozumiała]  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Czyli konkretny wniosek wtedy Panie Adamie. Ale można jeszcze 

raz? Tak? Proszę bardzo. Pan Burmistrz jeszcze. Pan się zgłosi, panie Burmistrzu. 

Zastępca Burmistrza Daniel Piotrkowski: Myślę że teraz...Myślę, że na ostatniej Komisji już w zasadzie 

doszliśmy w miarę do jakiegoś porozumienia. Będą sprawdzane jeszcze tylko ewentualnie te zapisy, które 

tutaj Pan radny Junko skierował tutaj ewentualnie do tego regulaminu. I w zasadzie... Jotko przepraszam, I 

w zasadzie nie będzie myślę więcej dyskusji, bo zmieniamy tylko jedną tabelę, zmieniamy zakres i tak 

zwiększamy środki, które były w poprzednim regulaminie. I myślę, że tutaj już ten temat będzie już 

załatwiony, bo jeżeli nawet będzie kolejna zmiana, to będziemy tak jak teraz wnosili jeszcze raz o opinię do 

związków zawodowych, więc tutaj mam, tak mi się wydaje, że to co teraz ostatnio na komisji 

wypracowaliśmy wspólnie, będzie tym tematem takim już do procedowania. Chyba, że ewentualnie jeszcze 

są jakieś propozycje radnych, to bym prosił teraz bezpośrednio do pracownika je kierować. My je 

rozpatrzymy i wtedy tak, żeby wspólnie już przygotować jedno stanowisko do związków zawodowych. I 

może w tym kierunku idźmy. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Proszę Pan radny Marcin Jotko. 

Radny Marcin Jotko: Panie Burmistrzu, no właśnie, bo ja na poprzedniej komisji złożyłem ten wniosek w 

kwestii artykułu 30 Karty Nauczyciela i opiniowania tego wniosku, tego projektu uchwały. I jeżeli my 

zrobimy podobny motyw, czyli ustalimy coś na Komisji Wspólnej, a okaże się, że będzie to niezgodne z tym, 

co jest w projekcie, to znów pojawi się może problem tego, żeby związki to zaopiniowały. Więc jeżeli my na 

Komisji, będąc całą radą, na Komisji Oświaty oczywiście, będąc całą Radą już coś ustalimy, to myślę, że 

będzie to jakiś czas do tego, żeby te związki zdążyły zaopiniować to do Komisji Wspólnej, a Komisja Wspólna 

będzie już tylko przyklepaniem, że tak powiem, projektu uchwały. Dziękuję. 
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Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Bo tu też wniosek został wycofany, dlatego żeby go skierować, z 

tego co zrozumiałam tutaj, do ponownych konsultacji do związków zawodowych. I teraz pytanie do Pana 

Adama, czy idzie to do związków, czy jakiś konkretny wniosek Pan radny Adam chce postawić? 

Radny Adam Kaczmarek: Proszę Państwa, chcę Państwu przypomnieć, że ten projekt, który wypracowały 

związki i Pani Burmistrz stanął na Komisji Oświaty. Ten projekt Państwa, Pani Burmistrz, konkretnie bo Pani 

jest wnioskodawcą, uzyskał opinię pozytywną na Komisji Oświaty, nie gdzieś tam, nie wiadomo gdzie, na 

korytarzu. I później na Komisji Wspólnej został przez część Rady zmieniony. Efektem jest tego, że musimy 

go ponownie konsultować ze związkami i tak dalej. Więc mój wniosek brzmi, żeby zwołać, jeżeli nie było w 

planie, zwołać Komisję Oświaty, ten punkt wrzucić pod obrady, niech się każdy, bo ja mam odmienne zdanie 

niż to, co będzie proponowane teraz związkom. Ja bym podtrzymał to, co proponowała Pani Burmistrz. I 

tego bym się trzymał. Jeżeli dwie strony się porozumiały i dogadały, to tego należało się trzymać i tyle i 

koniec. No ale każdy ma prawo zmienić zdanie i nawet ci, którzy głosowali na Komisji Oświaty za przyjęciem 

tego projektu, później zagłosowali przeciw temu projektowi. Oczywiście mieli do tego prawo. Mieli, bo takie 

jest ich prawo. Natomiast chcąc uniknąć rozbieżności, ja na przykład bym chciał poznać opinie Państwa 

dyrektorów. No ja wiem, że tu Państwo się wypowiadali, jak Pan Łukasz zaproponował spotkanie, że a co 

my tam będziemy pytali, bo tu Rada jest najważniejsza i Rada zdecyduje i koniec. No jednak prawo, jeżeli 

jest tak jak mówił Pan Marcin Jotko, no jednak nakazuje konsultować. Więc chcąc uniknąć pewnych 

nieporozumień i wypracować jakiś, nie wiem, jednolity front, oczywiście większość zdecyduje. Proponuję 

takie rozwiązanie, żeby zwołać Komisję Oświaty, na Komisję Oświaty zaprosić przedstawicieli związków 

zawodowych. Propozycja Rady jest jasna, bo nie wiem teraz jak Pani Burmistrz się ustosunkuje do tego, czy 

będzie podtrzymywała swój pierwotny wniosek, czy też przychyla się do tego, co zostało zaproponowane. 

Nie wiem tego, ale po to będzie ta Komisja, żeby o tym porozmawiać. No rozmawiajmy, nie bójmy się 

rozmawiać, przecież to jest nic, nic złego, nic groźnego. I tak taką propozycję składam i proszę o 

przegłosowanie tego. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Jeszcze pan radny Daniel Kogut. Proszę bardzo. 

Radny Daniel Kogut: Witam serdecznie, no ja tutaj się nie zgodzę z panem Adasiem, że tu jeszcze trzeba 

dyskutować, bo była Komisja Stała, tak i rozmawialiśmy na ten temat. Mówiliśmy o tym, że jest możliwość 

przyjścia dyrektorów na Komisję Stałą. Niestety dyrektorów nie było. Tak czy siak doszliśmy do takiego 

punktu, że wiadomo jakie jest stanowisko państwa dyrektorów i wiadomo, że by było tak, że były pewne 

kwoty podane, tak. My wiemy jakie są składowe tego wynagrodzenia dyrektorów, czyli ilość wysługi lat, 

dodatek motywacyjny, dodatek funkcyjny. Tak było to wyjaśnione na na komisji jakby, tej stałej, tak. Do 

tego wszystkiego wiemy jak to jest w innych ościennych gminach, jakie są stawki, jak to wygląda, jaki jest 

dodatek motywacyjny, jaki jest funkcyjny we wszystkich gminach ościennych, tutaj obok, tak. 

Wypracowaliśmy stanowisko, które poszło, ma iść teraz do związków zawodowych, dlatego nie widzę 

potrzeby spotykania się kolejny raz i debatowania na ten temat. No to jest moja opinia, moje zdanie po 

prostu. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Konkretny wniosek, żeby było wiadomo nad 

czym głosujemy? Tak, żebym mogła tu zanotować. 

Radny Adam Kaczmarek: Wniosek brzmi: proszę o wypowiedzenie się, tak, Rady na temat zwołania Komisji 

Oświaty, na którą będą zaproszeni dyrektorzy placówek oświatowych, przedstawiciele związków 

zawodowych. Mamy ich 2 z tego co się orientuję, czyli ZNP i Solidarność. Tak. No i wiadomo, że 

obowiązkiem członka Komisji Oświaty jest być na swojej komisji. No i zawsze radni dostają przecież 
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zaproszenie, że taka komisja jest. Ci radni, którzy nie widzą sensu dyskusji nie przyjdą, a Ci, którzy chcieliby 

podyskutować i dowiedzieć się może czegoś z różnych stron i wyrobić sobie lepsze zdanie na ten temat, 

albo może zmienić zdanie, przyjdą, zabiorą lub nie zabiorą głos i później wypracujemy na Komisji Oświaty 

jakieś stanowisko i to stanowisko pójdzie na wspólne posiedzenie i tu myślę, że już nie będzie dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dobrze, rozumiem, a więc imiennie teraz każdego radnego 

zapytuję, czy jest za zwołaniem Komisji Oświaty, gdzie wszyscy się ponownie spotkamy i będziemy 

rozmawiać.  

Głosowano w sprawie wniosku radnego Adama Kaczmarka w sprawie zwołania Komisji Oświaty oraz 

zaproszenia związków zawodowych oraz dyrektorów szkół i przedszkoli w sprawie uchwały – druk nr 82. 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Anna Bartoszewicz (PRZECIW), Alicja Grodowska (PRZECIW), Małgorzata Jankowska 

(PRZECIW), Marcin Jotko (ZA), Piotr Junko (PRZECIW), Adam Kaczmarek (ZA), Danuta Kamińska (PRZECIW), 

Daniel Kogut (PRZECIW), Józef Marijko (ZA), Emil Rońda (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Andrzej Salamonik (ZA), Paweł 

Skowyrski (ZA), Józef Uzar (NIEOBECNI), Tomasz Włodarczyk (PRZECIW), Mariusz Wocial (PRZECIW) 

Imienny wykaz głosowania w sprawie wniosku radnego Adama Kaczmarka w sprawie zwołania Komisji 

Oświaty oraz zaproszenia związków zawodowych oraz dyrektorów szkół i przedszkoli w sprawie uchwały – 

druk nr 82, stanowi załącznik nr 16 do protokołu sesji.                  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Ja chciałam się tylko tutaj odnieść, bo widziałam tutaj poruszenie 

wśród dyrektorów, że nikt nie zaprosił na posiedzenie komisji wspólnych. Państwo wiedzieliście, że taka 

uchwała będzie podejmowana w tym miesiącu. Mieliście taką informację. Wszystkie informacje odnośnie 

posiedzenia komisji wspólnych zawsze są na BIP-ie. Nikt nie przyszedł. My nie mamy obowiązków na każdą 

wspólną komisję zapraszać wszystkie osoby. To chciałam tylko odnieść się tutaj do tego. Czy ktoś jeszcze 

chciałby zabrać...? Pan radny Piotr Junko, proszę bardzo. Najpierw pan radny. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Piotr Junko: Już momencik, ja tylko się wypowiem. Co nie zmienia 

faktu, że sprawa nie jest załatwiona i zakończona. Teraz pójdzie pismo do związków zawodowych o 

wyrażenie opinii na temat przyjętej czy zaopiniowanej przez Radę Miejską uchwały, czyli propozycji 

uchwały, która dalej jest projektem uchwały. Związki zawodowe będą się mogły do tego oczywiście odnieść. 

I posiedzenia komisji przed następną sesją, na której ewentualnie będzie procedowana ta uchwała, jeszcze 

się będą odbywały. Nie wiadomo czy się odbędzie posiedzenie Komisji Oświaty, to się okaże. Na pewno 

odbędzie się posiedzenie Komisji Stałych, wspólne. I w związku z tym serdecznie zapraszamy i 

przedstawicieli związków i przedstawicieli szkół w tej sprawie do rozmowy. To jeszcze nie jest temat 

zakończony. Dziękuję. 

Dyrektor Przedszkola nr 1 w Ornecie Dorota Antonowicz: Witam Państwa serdecznie. Ja w imieniu 

dyrektorów placów oświatowych. W uzasadnieniu jest napisane, że w przedłożonym projekcie uchwały 

zostały zawarte postanowienia wypracowane wspólnie z dyrektorami szkół i przedszkoli, dla których 

organem prowadzącym jest gmina. Dyrektorzy konsultowali się razem ze związkami zawodowymi. Było to 

ustalone ze związkami, a my dzisiaj przychodzimy na sesję i dowiadujemy się, że te ustalenia są zupełnie 

inne. Więc chyba rozmowa o nas bez nas. To jest takie niezbyt miłe. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Ale my jako Rada nie zgodziliśmy się z tym, co zaproponowała 

Pani Burmistrz. Nie cała Rada, część radnych, tak. Dyskutowaliśmy na komisji wspólnych i było głosowanie 
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i została podjęta taka decyzja, bo różne propozycje tu były, żeby obniżyć te progi tego dodatku funkcyjnego. 

I zasięgaliśmy tu opinii radców prawnych, bo też zostaliśmy wcześniej przez kogoś wprowadzeni w błąd. I 

dlatego zostało to dzisiaj wycofane, żeby to ponownie poszło do zaopiniowania. My jako radni nie mamy 

obowiązku przyklepywania, przegłosowywania tego, co Pani Burmistrz nam tutaj proponuje. I my nie 

wyraziliśmy zgody, dlatego zostało to zmienione i dzisiaj wycofane po to, żeby mogło to ponownie trafić do 

związków zawodowych, żeby były podjęte ponownie rozmowy. 

Dyrektor Przedszkola nr 1 w Ornecie Dorota Antonowicz: Ale my nie dostaliśmy żadnej informacji, że 

macie Państwo komisję wspólną, że ona się odbędzie w takim i w takim dniu, że my mamy możliwość 

wejścia na tą komisję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Ale ja jeszcze raz tłumaczyłam, że na BIP-ie zawsze jest 

informacja, był mieszkaniec, kto jest zainteresowany przychodzi. No tutaj było bez zaproszenia. 

Dyrektor Przedszkola nr 1 w Ornecie Dorota Antonowicz: My wiedzieliśmy, że jest to uzgodnione ze 

związkami, że będzie to w takiej formie. Forma się zmieniła, jest zupełnie co innego niż takie jakie były 

ustalenia. Jesteśmy tylko z tym zdziwieni. Jest nam trochę przykro, że mówi się, że my zostaliśmy 

poinformowani, że dyrektorzy wiedzieli. Nie, nie wiedzieliśmy. Taki zawsze był zwyczaj, że jeżeli było coś 

bardzo ważnego to było to na Komisji Oświaty i w tym uczestniczyliśmy. Albo zapraszano nas na jakieś takie 

rozmowy. W tej sytuacji taka jest opinia nas dyrektorów. No nie poinformowano, tak trochę o nas, bez nas. 

Także dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Proszę Panią Burmistrz. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Ja też się odniosę, bo tak nie poinformowano, bo jeszcze dopiero 

zostaniecie poinformowani o tej decyzji, którą podjęła Rada. To co.... 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Nie Rada tylko Komisja. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Komisja, przepraszam. Dlatego ja wycofałam z tej, z pod obrad 

dzisiejszą tą uchwałę, żeby jej nie procedować. Właśnie po to, żebyście Państwo znowu zapoznali się z nową 

propozycją. Tym razem już zakwestionowaną moją propozycją, czyli to co wypracowaliśmy wcześniej ze 

związkami i z dyrektorami. Nie zostało to przyjęte. Wobec powyższego będzie znowu ponowna procedura 

opiniowania i o czym Państwo zostaniecie poinformowani. Tutaj się nic nie dzieje złego, a to, że nie 

zostaliście indywidualnie poproszeni na komisję, bo wiecie Państwo wszystkie komisje są publikowane daty, 

tak jak i sesje na BIP-ie. I tak jak Pani Przewodnicząca powiedziała, ja to będę podkreślać, każdy kto jest 

zainteresowany, albo śledzi, albo dzwoni, albo zasięga języka w Biurze Rady, jeżeli nawet już i uzyskuje 

informacje kiedy, co i jak. Także o porządku obrad też są informacje publiczne, więc tu nie ma takiego 

tłumaczenia, że my nie zostaliśmy indywidualnie zaproszeni. Nie musicie być indywidualnie zapraszani, tak 

jak i na sesje. Tak jak powiedziałam, sesje są dobrowolne, ale w dobrym tonie jest interesować się swoimi 

sprawami, po prostu. Także tu nic nie ma bez Was o Was, wręcz przeciwnie. Na każdym kroku i etapie 

jesteście państwo informowani i będzie to do Was wysłane i znowu będzie do zaopiniowania podane. Więc 

tutaj proszę tak nie mówić, że coś się zadziało bez Was, wręcz przeciwnie. Ja wycofałam ten wniosek po to, 

żebyście mogli znowu być poinformowani o tych zmianach. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Ja też myślę, że to wynika z tego, że Państwo wypracowaliście, 

Pani Burmistrz tutaj rozmawiała ze związkami, z dyrektorami i wypracowaliście jakieś stanowisko i nie 

spodziewaliście się, że może coś być zmienione i dlatego nie zainteresowaliście się, żeby przyjść na komisję 

i dopiero dzisiaj to wyszło. Czy dobrze mówię, tak? Że to chyba stąd się wzięło, bo nikt się nie spodziewał. 

[wypowiedź radnego Kaczmarka z sali, bez mikrofonu - niezrozumiała]  
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Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Pozytywna, a na komisji zadziało się coś innego. Jeszcze Pan radny 

Marcin Jotko, proszę bardzo. 

Radny Marcin Jotko: Pani Przewodnicząca, ja się bardzo dziwię temu głosowaniu i dlaczego stanął tu taki 

wielki opór przed tą komisją. Nie wnikam w to. Ja mogę przewidzieć jak będzie to wyglądało. Teraz na 

wspólne posiedzenie komisji, które odbędzie się 2 dni, a tak naprawdę dzień przed sesją, pojawią się 

dyrektorzy i tam znowu będzie większa debata niż była do tej pory. Po tej debacie, jeżeli się uda uzgodnić, 

to będzie bardzo super. Jeżeli się uda, to będzie jedna rzecz, że dopiero tą uzgodnioną uchwałę będziemy 

musieli oddać pod tą opinię. Więc to będzie jeden dzień, nie wiem czy to się uda. Jeżeli się nie uda uzgodnić 

tego, to w projekcie uchwały nie będziemy mogli zapisać, że zostało pozytywnie zaopiniowane. Będziemy 

musieli zapisać, że było niepozytywnie zaopiniowane. I znowu pojawi się ten sam problem. Mi nie chodzi, 

ja abstrahuję od tych stawek, bo tego nawet nie dotykałem. Chodzi mi o całą procedurę, która jest 

zastosowana i która będzie nam sprawiała cały czas taki sam problem. Bo na wspólnym posiedzeniu może 

paść kolejny wniosek i znów będzie to samo. Więc nie wiem dlaczego nie chcemy się spotkać na Komisji 

Oświaty. Przyjdą wszyscy zainteresowani, teraz na pewno. Ci, którzy będą chcieli mieć jakiś głos, to się 

wypowiedzą. Po tym będzie projekt uchwały, który będzie ustalony przez Radę Miejską, Związki, 

Dyrektorów, Panią Burmistrz i tak dalej. Spotykamy się na wspólnej i na wspólnej nie ma już wielkiej walki 

o takie coś. A jeżeli tego nie będzie, nie ma nic do tego spotkania, będzie sytuacja się powtarzać. 

 Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Ja uważam, że teraz w tym momencie, takie jest moje zdanie, tu 

pani Burmistrz spotka się z dyrektorami, ze związkami zawodowymi, zobaczymy co wypracują i przecież my 

możemy w każdej chwili zwołać Komisję Oświaty, tak, ale zobaczmy co będzie się działo, tak. Teraz w tym 

momencie jest, pani Burmistrz, są związki zawodowe i są dyrektorzy i niech oni wypracują coś i na pewno 

tutaj pani Burmistrz będzie informowała nas. I jeżeli będzie taka potrzeba, będziemy dalej rozmawiać, żeby 

nie doprowadzić do takiej sytuacji, że ta uchwała nie przejdzie na kolejnej sesji. Ja uważam, że teraz w tym 

momencie, takie jest moje zdanie, tu pani Burmistrz spotka się z dyrektorami, ze związkami zawodowymi, 

zobaczymy co wypracują i przecież my możemy w każdej chwili zwołać Komisję Oświaty, tak, ale zobaczmy 

co będzie się działo, tak. Teraz w tym momencie jest, pani Burmistrz, są związki zawodowe i są dyrektorzy 

i niech oni wypracują coś i na pewno tutaj pani Burmistrz będzie informowała nas. I jeżeli będzie taka 

potrzeba, będziemy dalej rozmawiać, żeby nie doprowadzić do takiej sytuacji, że ta uchwała nie przejdzie 

na kolejnej sesji. Ja rozumiem o czym Pan mówi i zrobimy wszystko, żeby na kolejnej sesji ta uchwała 

przeszła, żeby dojść do jakiegoś kompromisu. Czy są jeszcze pytania? Panie dyrektorki coś niezadowolone, 

bo tu się uśmiechają.  

[Wypowiedź z sali - Poczekamy, będzie tak jak mówi pan...]  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dobrze, no zobaczymy czy tak będzie, czas pokaże, tak. My też 

tutaj...  

[Wypowiedź z sali - ...My mieliśmy już to wypracowane...]  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Ale ja jeszcze raz powtarzam, że pani Burmistrz wypracowała, ale 

my jako Rada mamy prawo nie zgodzić się z tym. Mamy prawo uważać, że coś jest za wysokie, coś jest za 

małe i zawsze może coś być zmienione. To nie jest tak, że wszystko co Pani Burmistrz przedkłada to my 

mamy uchwalać. I tutaj no przyszło, taki moment, że zmieniliśmy trochę to, widzimy to trochę inaczej i 

większością głosów Radnych przeszły inne kwoty i dlatego tak się zadziało. I musimy to ponownie 

skonsultować ze związkami. Proszę pan Radny Piotr Junko. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Piotr Junko: W tej sprawie jeszcze tylko powiem, że tu podstawowa 

sprawa się kłania. Są kompetencje poszczególnych organów w gminie. Związki zawodowe są po to, żeby 

reprezentować Państwa jako nauczycieli i dyrektorów. Pani Burmistrz jest organem wykonawczym, a Rada 

Miejska jest organem uchwałodawczym. To Rada Miejska decyduje o stawkach dodatków funkcyjnych, 

stawkach opłat podatków lokalnych i wszelkich innych. Rada Miejska jest również strażnikiem budżetu, w 

związku z tym musi to wszystko łączyć i wypracowywać jakiś kompromis. Ja tylko chciałem jeszcze przy tym 

wszystkim powiedzieć, żeby nie poszło w opinię publiczną i w eter informacja, że Rada Miejska obniża 

stawki dodatków funkcyjnych, bo o to się tu głównie tyczy. Nie, Rada Miejska swoim postanowieniem 

podwyższa te stawki. Oczywiście do tych, które obowiązują w tej chwili. W związku z tym jeszcze raz 

powtórzę, sprawa się nie zakończyła. Będą spotkania, na pewno Komisja Wspólna się spotka. Jeśli będzie 

taka potrzeba wierzę w to, że Pani Przewodnicząca Komisji Oświaty zwoła tą komisję. To posiedzenie 

komisji, ale nie widzę jakiegoś powodu specjalnego, żeby w tej chwili zmuszać tutaj Radę do takiego 

spotkania, bo może się odbyć, niekoniecznie.. Mogą ustalenia być wcześniej już podjęte i zaakceptowane 

przez wszystkie ze stron. A jak będzie, to się okaże. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Pan Adam Kaczmarek jeszcze, proszę bardzo. 

Radny Adam Kaczmarek: Ostatnie słowo na ten temat. Tutaj Pan Wiceprzewodniczący ma zupełną rację, 

jeśli chodzi o kompetencje, o decyzje na komisji. Wszystko tutaj się zgadza, bo Rada ma swoje kompetencje, 

ma swoje uprawnienia. Natomiast ja jestem zwolennikiem kompromisów, rozmów, debaty, porozumienia i 

wypracowanie wspólne, nie zmuszanie radnych do udziału w czymkolwiek, bo nie ma chęci, jest 

głosowanie, o które prosiłem, nie ma chęci takiego spotkania, nie ma tematu. Większość decyduje, dlatego 

chciałem, chciałem to przeprowadzić przez głosowanie, żeby zobaczyć jaki jest poziom dyskusji w Radzie 

Miejskiej na tę chwilę. Także dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Pan radny Paweł Skowyrski, proszę bardzo. 

Radny Paweł Skowyrski: Szanowni Państwo, o tym co Adaś wspomniał, mnie zastanawia jedna rzecz. 

Nieważne ilu radnych chce. Czy jest to 1 radny, czy 2 radnych, czy 10 radnych, jak przewodniczący Komisji 

może zagłosować przeciwko zwołaniu Komisji? To mnie zastanawia. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Proszę Pan Daniel Kogut.  

Radny Daniel Kogut: To nie o to chodzi Adaś, czy nie ma chęci, bo my lubimy rozmawiać z ludźmi i chcemy 

rozmawiać z dyrektorami, z innymi, tak. Ale wypracowaliśmy stanowisko na Komisji Stałej. Było 2500 do 

4000 dodatek funkcyjny. Wypracowaliśmy to, że jest 2000, od 2000 do 3200. Zagłosowaliśmy 

demokratycznie. Większością tak przeszło, taki wniosek. Związki zawodowe z dyrektorami zajmą się tym 

wnioskiem. To jest podwyżka dla dyrektorów. Wypracowaliśmy stanowisko. Były różne wnioski, były 

większe i mniejsze wnioski. Wypracowaliśmy pewne stanowisko. To jest naszą rolą jako radnych. Teraz 

związki z dyrektorami się opowiedzą. Jak najbardziej możemy się spotkać, jeszcze podyskutować. Ale niech 

nam też nie mówcie, że my się nie chcemy spotykać. My chcemy. Rozmawiamy na co dzień z dyrektorami. 

To nie jest tak, że my się nie spotykamy, że nie rozmawiamy. Ale jest takie stanowisko.  

[Wypowiedź z sali niezrozumiała]  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dobrze, ja myślę, że...  

Radny Daniel Kogut: Nie, to nie o to chodzi, panie Józku, my się spotkaliśmy z Wami, z wszystkimi radnymi, 

tak. No o to chodzi, że… 

[Wypowiedź z sali niezrozumiała] 
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Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: ... Dobrze, ja myślę, że tą dyskusję już można zakończyć. Jeszcze 

na koniec tutaj widzę, że jeszcze pan radny chce coś powiedzieć? 

Radny Daniel Kogut:  Nie, nie chcę, tylko po prostu...  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Bo to będzie prowadziło nie w tym kierunku, co trzeba. Proszę 

pani Przewodnicząca. 

Radna Danuta Kamińska: No ja się poczułam teraz dopiero urażona. Ja się nie chcę spotkać z moimi 

mieszkańcami, którzy mnie wybrali? To są chyba zbyt mocne słowa. Nie chcę dublować, nie chcę dublować 

po prostu spotkań. Bo takie spotkanie przecież się odbędzie. W najbliższym czasie odbędzie się spotkanie 

związków zawodowych, dyrektorów i pani Burmistrz. Na którym zostanie wypracowana pewna, pewne 

ustalenia zostaną wypracowane, tak. Więc w jakim celu za chwilę robić, za 3 dni taką samą komisję i o tym 

samym rozmawiać? Więc ja uważam, że w każdym momencie możemy się spotkać. W każdym momencie. 

Tylko akurat teraz zostały inne ustalenia podjęte. I tak jak pan Wiceprzewodniczący mówił, sprawa jest nie, 

nie, nie zamknięta. Będziemy jeszcze nad tym głosowali. Będziemy bardzo dużo rozmawiali na ten temat, 

żeby wszyscy byli zadowoleni. A tak jak mówię, ja tutaj jako Przewodnicząca Komisji jestem na rozdrożu, bo 

z jednej strony jestem ze środowiska nauczycielskiego, a z drugiej strony muszę pilnować budżetu. Więc 

proszę Państwa, proszę mnie zrozumieć, że moje głosowania są takie, a nie inne. Także dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Proszę Pan Radny Adam Kaczmarek. 

Radny Adam Kaczmarek: Obiecuję, że ostatnie zdanie w tym temacie. Państwo nie słuchacie chyba. Ja 

wyraźnie mówiłem, że to nie ma problemu na linii pani Burmistrz i związki zawodowe i dyrektorzy. Przecież 

ja to już powiedziałem, mówię to po raz 3. Problem wynikł w Radzie Miejskiej, więc takie spotkanie, Komisja 

Oświaty, nazywam lakonicznie w tym momencie, jest organem Rady, który powinien debatować nad takimi 

problematycznymi rzeczami. I jest to rzecz najnormalniejsza w świecie, że ta komisja powinna się zająć tym 

projektem uchwały. Zaprosić tychże ludzi, sam pan Inspektor o tym mówił na Komisji Wspólnej. I tu nie 

chodzi o to, że tu pani Burmistrz i związki mają problem, tylko Radni zagłosowali tak, a nie inaczej. Czemu 

nie chcą wysłuchać opinii dyrektorów, co myślą na ten temat? Tylko autorytatywnie chcą podjąć decyzję, 

że to jest za dużo, czy za mało? A skąd Radni, czy Radni tak wszystko wiedzą na 100%, żeby się tak 

autorytatywnie wypowiadać? Ja uważam, że trzeba wysłuchać, podyskutować i podjąć decyzję, żeby już nie 

było takich problemów. Dziękuję bardzo, ja już nie będę się wypowiadał. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Ja na ten moment zamykam tą dyskusję i jeżeli 

będzie taka potrzeba na pewno jeszcze w marcu zwołamy, pani Przewodnicząca Komisję Oświaty. Na ten 

moment ten temat jest zamknięty. Czy są jeszcze pytania i wnioski sołtysów i mieszkańców w sprawach 

dotyczących gminy? Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nie widzę, a więc zamykam ten punkt. 

17. Informacje i komunikaty. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 17 Informacje i komunikaty. 

Chciałabym poinformować radnych, że Rada Nadzorcza w dniu dzisiejszym, z Rady Nadzorczej TBS-u 

wpłynęła odpowiedź na pismo, które wcześniej dwukrotnie wysyłaliśmy z prośbą o udzielenie informacji. I 

odpowiedź brzmi: w odpowiedzi na pismo Rady Miejskiej z dnia 3 lutego, Rada Nadzorcza TBS uprzejmie 

informuje, że sprawa została załatwiona. Pan został przyjęty bezpośrednio w siedzibie spółki, w miesiącu 

styczniu bieżącego roku. Z poważaniem Przewodniczący Rady Nadzorczej Zbigniew Charun. Taką 

otrzymaliśmy odpowiedź. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Pan Adam Kaczmarek, proszę bardzo. 
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Radny Adam Kaczmarek: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. W zupełnie innej sprawie, tamta jest 

zamknięta na tę chwilę. Szanowni Państwo, w imieniu mieszkańców ulicy Przemysłowej, myślę, że nie tylko 

z okręgu wyborczego numer 5, ale i numer 6, chciałbym bardzo serdecznie podziękować Zarządowi Powiatu 

z panem Starostą Dariuszem Iskrą na czele. Zarządowi Dróg Powiatowych z panem dyrektorem Marcinem 

Montewką wraz z pracownikami za interwencję na ulicy Przemysłowej. To co zrobili, to jest po prostu 

majstersztyk, o to chodziło. Nic dodać, nic ująć. Przekonuję się o tej współpracy, o której Pani Burmistrz 

mówiła, że to jest naprawdę nowy wiatr jakiś, bo ja osobiście złożyłem pisma do Zarządu Dróg, tak jak się 

umawialiśmy zresztą. Wiem, że Pani Burmistrz też to wspierała i pomagała. Dzwoniłem osobiście do pana 

dyrektora Montewki, rozmawiałem dwukrotnie i okazuje się, że słowo jest droższe od pieniędzy. Za to 

serdecznie władzom powiatu dziękuję. Chciałbym jeszcze podziękować dodatkowo Przewodniczącemu 

Rady Powiatu, panu Karolowi Łasińskiemu, który też tutaj wspomagał nasze działania oraz radnym 

powiatowym, którzy wspierali tę inicjatywę. Chciałbym również podziękować Prezesowi Spółdzielni 

Mieszkaniowej Drwęca, panu Bogusławowi Pietkiewiczowi wraz z pracownikami, za zajęcie się tym 

drzewostanem, który leżał jakby po ich stronie. Tam też poszło oddzielne pismo i bez żadnych problemów 

ta przycinka, ta korekta została zrobiona. Chciałbym również podziękować dyrektorowi Ośrodka Sportu i 

Rekreacji, panu Andrzejowi Gierlof i wszystkim pracownikom za udrożnienie parkingu przy ulicy 

Przemysłowej, gdzie na wysokość 2,5-3, 3,5 metra zostały wycięte gałęzie, które zwisały na ten parking i 

utrudniały parkowanie pojazdów. OSiR spisał się również na medal. I jeszcze raz chciałbym podziękować 

pani Burmistrz za działania na Przemysłowej przy bloku 9, ekipie Krzysia Redy, która to załatwiła, no i 

również pani Przewodniczącej Rady Miejskiej, która mnie tutaj wspierała na każdym kroku i dobrym 

słowem i czynem. Także jak trzeba krytykować, krytykujemy, jak trzeba dziękować i chwalić, dziękujemy i 

chwalimy. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Pani Burmistrz chciała zabrać głos jeszcze. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Dziękuję panie Adamie za te słowa. To tak jak właśnie wspominałam, 

sukcesywnie, po kolei, zgodnie z jakimiś założeniami realizujemy te zadania, o które państwo prosicie. I to 

jest między innymi przykład na to, że z Zarządem Dróg Powiatowych, ze Starostwem współpraca jest 

naprawdę bardzo dobra. I też uważam, że słowo czasami droższe od pieniędzy. I dlatego też państwa proszę 

też o cierpliwość, bo sukcesywnie wszędzie gdzie tylko wnioski wpływały będziemy je realizować na miarę 

naszych możliwości. Bo wiadomo też nie można tego przesadzać, że jak się czegoś od razu nie da w tym 

roku, to będziemy gospodarować nasze fundusze i siły na przyszły. Teraz jeszcze powiem tak, zapraszam 

serdecznie na III Ogólnopolskie Zawody w Strzelectwie Pneumatycznym o Puchar Miast Cittaslow i o Puchar 

Burmistrza Ornety, które odbędą się w dniach 1-2 marca w OSIR-ze. Dlaczego tak serdecznie zapraszam, bo 

proszę Państwa, strzelectwo u nas stoi bardzo wysoko. Jak się okazuje mamy bardzo dobre osiągnięcia na 

szczeblu ogólnopolskim i międzynarodowym, więc tym bardziej trzeba wspierać naszych tutaj zawodników. 

Zapraszam również na wirtualną strzelnicę. Pan Józef Marijko pytał jak tam strzelnica. Więc już Państwa 

poinformuję, że otwarta w czwartki i piątki jest dla mieszkańców. W czwartek od godz. 19:00 do 21:00. W 

piątek od 18:00 do 21:00. W tych dniach jest otwarta dla mieszkańców. Można albo dzwonić, albo przyjść 

po prostu w tym czasie i ...proszę...  

[Wypowiedź z sali niezrozumiała]  

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: To jest nieodpłatne. Udział w tym strzelaniu jest nieodpłatny. Jedyne 

co to jeszcze zobaczymy, bo bardzo drogie są te kadricze, czyli gaz i tutaj zobaczymy jak to będziemy. Na 

razie jest to nieodpłatne. Jeżeli będzie większe zainteresowanie wprowadzimy również czas tak zwany 
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komercyjny, odpłatny. Ponadto chciałam jeszcze Państwa poinformować, że już od miesiąca lutego 

przyjmuje lekarz medycyny pracy, u nas raz w miesiącu, w każdy pierwszy piątek miesiąca, w przychodni na 

Wodnej. Jest to bardzo ważne, nie musicie państwo już jeździć do Dobrego Miasta, do Elbląga. I od godziny 

12:00 lekarz medycyny pracy jest dostępny na takich samych zasadach jak w Dobrym Mieście, to jest pan 

też Siemiątkowski doktor, który bardzo jest państwu znany i zachęcam wszystkie instytucje, wszystkich 

pracodawców zainteresowanych, żeby już nie wysyłać pracowników gdzieś tam daleko, tylko jak możecie w 

każdy pierwszy piątek miesiąca. Oprócz tego chciałabym poinformować, że nasza Pani Skarbnik zwróciła 

koszty, które otrzymała za dofinansowanie na wykształcenie studiów MBA, w całości zostały zwrócone 

pieniążki przez Panią Skarbnik na konto urzędu. Z uwagi na to, że bardzo dużo było wątpliwości w obszarze 

tutaj w mediach i w naszym tutaj społeczeństwie że, czy, aby na pewno są to pieniądze, które należało 

wydać na MBA, czy też nie. Wobec tego dziękuję serdecznie za taką postawę, bo jest to bardzo naprawdę 

postawa godna tutaj Skarbnika, który dba o nasz interes publicznych finansów. Także bardzo serdecznie 

dziękuję. 

 

18. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nie widzę, 

a więc dziękuję wszystkim Państwu i zamykam 10 sesję Rady Miejskiej w Ornecie. 
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